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Maastricht, 24-02-2017 
 
Betreft: vragen ex. Artikel 48 RvO omtrent wachtlijstvrij Veilig Thuis 

 
Geacht college, 

 
De fractie van GroenLinks nam kennis van de Nieuwsbrief van de GGD van 17 februari jl. 
en wil een aantal vragen voorleggen over het bericht ‘’Een wachtlijstvrij Veilig Thuis Zuid-

Limburg”. 
 

1. Uit het bericht blijkt dat de GGD forse inspanningen heeft moeten leveren om 

wachtlijsten bij Veilig Thuis op te heffen. Dat duidt op een groot probleem. Was het 

College daarvan op de hoogte? 

2. Hoe groot was het probleem in Maastricht? Hoeveel volwassenen en kinderen 

hebben op een wachtlijst gestaan in afwachting van een interventie door Veilig 

Thuis? 

3. Zijn er daardoor onverantwoord onveilige situaties opgetreden? 

4. Welke actie heeft het College ondernomen om het probleem bij de GGD onder de 

aandacht te brengen? 

5. Heeft Maastricht een bijdrage geleverd aan het oplossen van het probleem en zo ja, 

welke? 

6. Waarom heeft het College er niet voor gekozen de Raad te informeren over dit 

forse probleem? 

7. De Nieuwsbrief van de GGD meldt dat er door de aanpak van de wachtlijsten nu 

stuwing in het lokale veld op gaat treden. Is dat ook in Maastricht aan de orde? 

8. Zo ja, welke maatregelen heeft u genomen om deze stuwing tegen te gaan? 

9. Bent u van mening dat de Raad voldoende in stelling is gebracht om haar 

controlerende taak naar behoren uit te voeren? 

 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 

Met vriendelijke groet, namens de fractie van GroenLinks Maastricht, 

 
Gert-Jan Krabbendam (raadslid GroenLinks) 
Marlise Korsten (raadslid GroenLinks) 


